

網上人民幣公斤條貴金屬產品交易戶口 - 提款表格

Renminbi Kilobar Precious Metals Products Internet Trading Account – Withdrawal Form

致 To : 會計部 Finance & Accounts Department 日期 Date : _____
客戶姓名 Name of Client : _____ 戶口號碼 Account No. : _____
提款金額 Withdrawal Amount : RMB _____

*** 行政費用 Administration Fee**

如客戶要求將上述人民幣提款金額兌換其他貨幣或要求於上述賬戶直接轉賬指定金額至其他同名賬戶，實德將按該金額收取5%或以上作為行政費用。
In case client requests to exchange RMB to other currencies or requests to transfer a specified amount from the aforesaid account to his/her other account(s), SIB shall charge at least 5% on the requested exchange amount of RMB as administration fee.

付款貨幣 Payment Currency: 人民幣 港幣

本人/吾等確認上述網上人民幣公斤條貴金屬產品戶口的款項及資金全屬本人/吾等所擁有，不涉及任何第三者的資金。本人/吾等現要求貴公司於上述戶口提取以上款項並將該筆金額存入以下戶口：

I/We confirm that the money and funds in the above Renminbi Kilobar Precious Metals Products Internet Trading Account is wholly belonged to me/us and does not involve any third party funding. I/We hereby request your company to withdraw the above amount from the above account and deposit the said sum into the following account:

客戶協議書上列明之銀行戶口或以下本人之銀行戶口 The bank account as stated on the Client Agreement or my bank account as follows:
銀行 Bank: _____ 銀行戶口號碼 Bank Account No.: _____
(備註 Remarks: _____)

本人於下述公司之交易戶口 My trading account maintained with the following company:

「實德環球金業(香港)有限公司」之其他同名交易戶口

Other Trading account with the same identity of "Success International Bullion (H.K.) Limited"

客戶戶口號碼 Client's Account No.: _____

客戶簽署 Client Signature

經紀簽署 Account Executive Signature

經紀姓名 Name of AE:

經紀編號 AE Code:

除非客戶另有書面說明及經管理層的批准，上述的資料須與客戶協議書的資料相符。
The above information must be identical to the information as stated on the Client Agreement unless otherwise specified by the client in writing and duly approved by management.

本公司專用 For Office Use Only		
行政費	上述客戶須支付有關行政費 1 <input type="checkbox"/> 是 2 <input type="checkbox"/> 否 行政費金額 : RMB _____ 淨支付金額 : HKD _____ 是日兌換率 (港幣兌人民幣) : _____	Dealing Department
Client Signature Verified by:	Approved by:	
M/O Record Date:	M/O Ref. No.:	